
   

 
 

 עדכון לתושבים – 2018ישיבת ועד חופית דצמבר 

 תושבים יקרים,

 עלו בה לדיון : לדצמבר התקיימה ישיבת ועד חופית השוטפת ולהלן הנושאים ש 3ב 

:כחלק מתפיסת עולם ניהולית של ועד חופית הרואה ערך משמעותי בשיתוף פעולה הדוק בין כפר ויתקין , בית כללי 

זומן היו"ר הנבחר החדש של בית חירות שאול עקביה להשתתף חירות , וחופית במגוון רחב של ממשקי פעילות, 

שף לאופן בו מתקבלות החלטות בחופית , להציג את עצמו , וזאת על מנת להיח כאורח בישיבת הועד של חופית

 ולייצר פלטפורמה לשיתוף פעולה מתוך הכרות הדדית והבנה של צרכים הנוגעים לחיינו המשותפים בגוש. 

 :  עדכוני סטטוס פרויקטים מתנהלים

 

החשמל  הפרויקט מתקדם כמתוכנן ובמהלך השבועיים האחרונים הושלמה הכנת תשתיות – " לב חופית " .1

והאינסטלציה , התקנת הגג בשלבים מתקדמים , ומתבצעות ההכנות לעבודות הטיח. במקביל החלה עבודת 

מטה מסודרת עם אדריכל נוף מקצועי לצורך גיבוש תכנית הפיתוח הסביבתי של המתחם כולו שבכוונתנו 

 לבצע במקביל להשלמת פרויקט הבינוי.  
מתנהל ואנו ממתינים למשלוח המשלים של גופי התאורה הפרויקט  – החלפת תאורת הרחובות בישוב .2

 אז יושלם הפרויקט בכל הישוב כולו. , סופק ויותקן עד סוף החודש הנוכחיהחדשים שי
הפרויקט שהחל חודש שעבר יושלם כמתוכנן עד סוף החודש  – שיפוץ מקלט הספרייה ברח מורד הנחל  .3

ום למתחם ציבורי כאשר ישנן כמה אופציות למימוש הנוכחי ובכך יהפוך המקלט מעבר לייעודו המקורי בחיר

 אשר נבחנות בימים אלו ע"י הועד. 
חבורת נערים איכותית ומחויבת מחופית יזמה  – צוות תמיכה מקצועי בנושאי מחשוב לטובת ותיקי חופית  .4

שלמו הקמת צוות תמיכה טכני למחשוב של נוער חופית לטובת ותיקי הישוב. כאשר המתודולוגיה והמתווה יו

בשבועות הקרובים, יצא פרסום על כך וכל מי מתושבי הישוב שיבקש תמיכה וסיוע יקבל זאת מהחבורה 

 המקסימה הנ"ל.

 

חופית תהיה הישוב הראשון בעמק חפר בו תתקיים ישיבת וועד משותפת אצלנו יחד עם ההנהלה החדשה של  .5

הכרות ההדדית לרבות של הישוב המועצה האזורית ובראשה ראשת המועצה גלית שאול. מעבר להצגה וה

להנהגה החדשה, הדיון הוא במה להצגת נושאי ליבה המטרידים אותנו כישוב ושחשוב לנו להציגם פורמלית 

. בדיון לובנו כהכנה מספר נושאים שיעובדו לפרטי פרטים עד לדיון ולהלן חלק לראש המועצה החדשה

 מהנושאים :
 

 

  אנו פועלים למינוי  – הרחבת כביש החוף כמוקד פגיעה קשה עתידית באיכות חיינופרויקט

 פרוייקטור מלווה מטעמנו ונזדקק לאיש קשר בכיר במועצה.

 נציג את הבעיה , את מאמצינו והמשאבים שאנו מקצים לטיפול בבעיה ,ונבקש  – טחוןיסוגיית הב

הישוב שהותקנו ויותקנו בחודשים  במוקד המועצה שיצפה על מצלמות 24/7שיוקם מוקד רואה 

 הקרובים ע"י הועד וזאת על מנת להגביר את האפקטיביות של ניהול האבטחה בישוב.

 פרויקט תשתיתי מרכזי זה עומד לקראת סיום ונוצרה  – בית העם של גוש חוף חפר בכפר ויתקין

המועצה את  חריגה תקציבית לא דרמטית שמונעת את השלמתו בחודשים הקרובים. נציג להנהלת

הנושא ונבקש מהם לסייע תקציבית להשלים את הפרויקט לרווחת תושבי הגוש עוד במהלך החציון 

 .2019הראשון של 

 שביל אופניים המקשר בין גוש חוף חפר ובין חוף בית ינאי ומכמורת 



   

 
 

  השוטף מדובר במרכיב ההוצאה הגדול ביותר בניהול  –מכרז מועצתי של פינוי גזם ופסולת גושית

של תקציב וועד חופית ואנו נעשה כל שלאל ידינו על מנת לצמצם משמעותית את העלויות שלנו 

 ונבקש לקבל מענה רחב מועצתי שיצמצם דרמטית את העלויות.

   אינטרס עליון ומרכזי של וועד חופית הוא למנוע בכל מחיר את הפיכת רחוב שלדג  -רחוב שלדג

שאז , דאי עם תחילת העבודות בכביש החוףובוו 2לכביש  4ביש לציר תנועה סואן של רכבים בין כ

 נאלץ להתמודד עם " וויז " . אנו נבקש את סיוע המועצה למגוון מהלכים מתוכננים על ידינו.
 

על רקע  -כרוןיעידכון מישיבת ראשי ועדים וועדת התרבות הגושית בנושא אירועי יום העצמאות ויום הז .6

נכונה לחגיגות יום העצמאות בגוש חוף חפר ועל רקע העובדה שזו השנה סיונות למצוא מתכונת טובה ויהנ

הגוש הוחלט לחזור ולנסות למצוא מנגנון בו כולנו  בה כפר ויתקין ניהל אירוע במנותק משאר ישובי ההשני

חוגגים יחדיו כגוש ובמסגרת זו תהיינה חגיגות בשלושה מוקדים שונים ) במכמורת , כפר ויתקין , ובבית 

ים לו. בנוסף ( בהם יבנו תכנים שונים ויתאפשר לכל מי שיחפוץ לקחת חלק באיזה מוקד שיתאחירות

דות לשתי שכבות הנוער ) נוער חטיבה תחתונה ונוער חטיבה עליונה ( ...פרטים יתתקיימנה מסיבות אח

 בהמשך. אירועי יום הזיכרון יתקיימו כפי שהתקיימו בשנים עברו ובאותו אופן מכבד. 
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